
Referat
Bestyrelsesmøde d.10/4-17

Til stede ved mødet: Chris, Ib, Jørgen, Henning Holst og Tove
Fraværende: Torben

*  Velkomst/gennemgang af dagsorden

*Gennemgang af rettelser i regnskab 2016
Layoutet tilrettet, flere noter er tilføjet og tekster er rettet – skal medføre større 
overskuelighed og forståelse

*Gennemgang af forslag til ændring af klubhusreglement, der skal 
fremlægges for ekstraordinær generalforsamling
Klubhusreglementet blev gennemgået og drøftet og er nu klar til at blive 
fremlagt for den ekstraordinære generalforsamling. Forslaget bliver sendt ud til 
medlemmerne sammen med regnskab 2016

*Opgavefordeling i bestyrelsen – endelig fordeling
Fordelingen bliver som aftalt på mødet 4/4-17

*Bådisætning den 15/4
Ib og Dan hjælper kranmanden med søsætningerne
Ib sørger for indkøb af forplejningen 
Jørgen er i klubhus og indkasserer penge for søsætningerne

*Eventuelt
Er det tid til forandring? Medlemtallet i vores sejlklub er for nedadgående. For 
at få inspiration til at gøre noget ved det deltog Chris i en temaaften arrangeret 
af Dansk Sejlunion. På mødet gennemgik Chris nogle meget interessante slides 
fra temaaftenen. Bestyrelsen blev indviet i mange spændende tanker, ideer og 
tiltag. Der er mangt og meget at arbejde med, så bestyrelsen vil i den 
kommende tid lægge en strategi for, hvordan vi kan angribe opgaven for vores 
sejlklub. Dansk sejlklub vil gerne rådgive undervejs.

Henning Holst gennemgik nogle ændringer, han havde gjort på hjemsiden –
den nu skulle være mere overskuelig og tilgængelig

Næste møde: 25/4 - 17


